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Syfte
Att inom fiberlinjen (inkl indunstning):
• Fungera som en samlande intresseorganisation

i frågor som berör underhåll och korrosion.
• Verka för en god miljö, personsäkerhet,

driftsäkerhet och driftsekonomi.
• Öka spridningen av teknisk information mellan

medlemsföretagen, skapa nätverk.
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Syfte
Genom att:
• Bygga upp skadebanken, föra statistik, bevaka och

rapportera skador från medlemmarnas företag.
• Utfärda rekommendationer.
• Verka för ändamålsenliga regler och normer samt

i övrigt vara beredningsorgan i remissärenden.
• Bevaka och bidraga till utvecklingen av tekniken

genom att följa FoU nationellt och internationellt.
• Anordna träffar, t.ex. Fiberlinjeträffen.
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Rekommendationer
Följande rekommendationer är i dagsläget under
framtagande:
•Dränering av pumpar, ledningar och cisterner.
•Säkert arbete i kontinuerliga kokare, i samarbete
med Billerud Skärblacka.

Prioritering styrs av medlemmarnas önskemål.
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Vilka är vi
Inom Fiberlinjekommittén arbetar:
• Styrelsen, utses av valberedningen och består

av representanter från medlemmarna.
• Skadegruppen, utses av styrelsen och består av

representanter från medlemmarna och från
kontrollorganen, ÅF-Kontroll & DNV.

• Kansli, ÅF:s kansli sköter övergripande
administration, momsredovisning och revision.
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Medlemmar
Vilka är medlemmar i Fiberlinjekommittén?
• Majoriteten av bruken i Sverige och Norge är

medlemmar
• Totalt är vi 19 st.
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Hur arbetar vi
Arbetsgången:
• Styrelsen skall tillse att på alla sätt främja

föreningens ändamål till medlemmarnas bästa.
• Skadegruppen analyserar inrapporterade

skador och kategoriserar dem innan de läggs in
i Fiberlinjekommitténs skadebank.

• Styrelsen, skadegruppen och medlemmarna
samarbetar med experter för att ta fram
lämpliga rekommendationer.
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1. 1. SkadebankSkadebank
Hur fungerar skadebanken?
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1. 1. Skadebank Skadebank - - Enkel sökningEnkel sökning!!
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1. 1. Skadebank Skadebank - - Enkel sökningEnkel sökning!!
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1. 1. Skadebank Skadebank - - Enkel sökningEnkel sökning!!
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1. 1. Skadebank Skadebank - - goda dokumentations möjlighetergoda dokumentations möjligheter
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2. 2. BruksdataBruksdata
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2. 2. BruksdataBruksdata

••  KontaktpersonerKontaktpersoner

••  ProduktionsdataProduktionsdata

••  MaskinförteckningMaskinförteckning
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Exempel på skada, HT-kik hos

Bild

HT-kik L2B 28/7-02, drifttid 10
månader
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Ombyggnad/förändring 2001
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Ombyggnad/förändring 2001
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HT-kik L2A 6/5-03, drifttid 19
månader
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Historik processbetingelser och
kikbyten

L2 A L2 B L3
1994 W50 X
1995 W38 X
1995 W48 X
1996 W37 X
1997 W12 X
1998 W02 X
1998 W24 X 
1998 W40 X
1999 W40 X
2000 W40 X
2001 W40 X X X (från A)
2002 28-jul X

X=kikbyte
X=skadade kiken monteras in

Vitlutsats 17% EA, barr/löv
Vitlutsats 24% EA, Löv

Inmatningslinje
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Orsak till skadan,

•Den skadade kiken troligen den enda av 5 kikar som inte var
svetsbelagd med rostfritt mtrl i området under fodersilen och
klarade därför inte av den ”tuffare” kemiska miljön. Ett svar
på en processförändring som genomfördes 1995.

•Den dåliga passningen på den nya fodersilen har bidragit till
det snabba förloppet
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